
Prospekt Dronningensgade udtalelse 

 

Her i Christianshavnergården kan vi konstatere, at prospektet ikke har nogen fordele for vores 

ejendom. Til gengæld har det nogle ulemper: 

Vi der bor i Dronningensgade-opgangene har ikke selv børn, men lever alligevel med støj fra to 

skolegårde - både til gården og til gaden. Det vil selvfølgelig ikke være nogen fordel for os at få 

larmen endnu tættere på med inddragelsen af gaden. Vi ønsker desuden ikke at gøre gaden 

yderligere attraktiv for alkoholikere, gadehandlere og musikanter. Vi tvivler også på, at projektet 

slet ikke vil koste parkeringspladser. 

 

Vi har altså ingen personlig interesse i projektet, men kan heller ikke støtte det på børnenes 

vegne. Vores gade kaldes i folke u de ”dødsrute ”, fordi der færdes nogle meget store 

branderter på vej til og fra Christiania, og fordi det er her den 19-årige Kurram Waqar for nogle år 

siden blev slået ihjel med køller. Vi mener klart ikke at gaden er en egnet legeplads for børn.  

Det virker også som om, man prøver at bygge et projekt op omkring legepladsen i kirkehaven. Men 

udlånet af kirkehaven er midlertidigt, og ikke noget man kan bygge et projekt op om. Det er lodret 

imod menighedsrådets beslutning, at kirkehaven er tegnet ind i prospektet 

Vi er altså imod – men har dog stor forståelse for Døttreskolens problemer. Vi mener blot ikke de 

kan løses her i vores alt for overfyldte og belastede gade. 

Vi har ikke forholdt os til de nye planer for Bådsmandsstræde. 

 

Med venlig hilsen 

Jette Arendrup, 

Repræsentant for Christianshavnergården i Prospekt Dronningensgade Udvalget 


